
                                                                                                    

 OBEC LOKCA, Trojičné námestie 3/8, 029 51  Lokca   

 

 

                                              Z á p i s n i c a 

       zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 12. februára 2021 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Ing. Miroslav Valčičák 

Poslanci OZ:        1. Ing. Juraj Dulík 

                             2. Ing. Peter Florek - ospravedlnený 

                             3. Dušan Gorčák  

                             4. Martin Hurák  

                             5. Patrik Kubolek 

                             6. Bc. Ľuboš Lokaj  

                             7. Peter Nožina - ospravedlnený 

                             8. MUDr. Michal Prádel   

                             9. Ing. Eugen Vajdiar  

 

Hlavná kontrolórka obce:  Ing. Anna Jadroňová 

Prednosta OcÚ:                  Ing. Július Dulík  

Pracovníčka obce:              Mgr. Vlasta Jančigová  

Hostia:                                Mgr. Ivan Dudáš – riaditeľ ZŠ s MŠ Lokca 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca  

3. Vyhlásenie nastúpenia náhradníka na uvoľnený mandát poslanca obecného  

    zastupiteľstva  

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

5. Voľba návrhovej komisie  

6. Kontrola plnenia  uznesení 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2020 

8. Žiadosti občanov  

9. Rôzne  

10.Diskusia  

11.Záver   

1. Otvorenie zasadnutia  

     

Starosta obce, Ing. Miroslav Valčičák privítal prítomných a otvoril riadne zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva. 

 

Starosta oboznámil s návrhom programu a následne dal hlasovať.   

 

 

 



 

Hlasovanie: 

 

 

2. Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca  

    P. starosta podal informáciu, že dňa 14.12.2020 sa písomne vzdal svojho poslaneckého 

mandátu Ing. Miroslav Benian - poslanec OZ v obci Lokca. 

Uznesenie č. 1/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vzdanie sa mandátu poslanca obecného 

zastupiteľstva Ing. Miroslava Beniana. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, 

Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

 

3. Vyhlásenie nastúpenia náhradníka na uvoľnený mandát poslanca obecného 

zastupiteľstva – zloženie sľubu 

     Podľa § 51 ods. 1 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v z .n 

.p., ak sa uprázdni v obecnom zastupiteľstve mandát, nastupuje za poslanca obecného 

zastupiteľstva ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov vo volebnom 

obvode, v ktorom sa uvoľnil mandát, ale nebol zvolený za poslanca. Mandát poslanca Ing. 

Miroslava Beniana  zanikol dňa 14.12.2020. Mená a priezviská náhradníkov sú uvedené 

v zápisnici miestnej volebnej komisie. Podľa zápisnice je prvým náhradníkom p. Peter 

Nožina, ktorý pred konaním zasadnutia obecného zastupiteľstva vyslovil svoj súhlas a mandát 

poslanca prijal. Peter Nožina  zložil zákonom predpísaný sľub a prevzal si z rúk starostu obce 

Osvedčenie o zvolení za poslanca obecného zastupiteľstva. 

Uznesenie č.2 /2021 

Obecné zastupiteľstvo   

2.1 Konštatuje,  

a) že poslanec Ing. Miroslav Benian sa dňa 14.12.2020  písomne vzdal svojho 

poslaneckého mandátu, čím podľa § 25 ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z .n .p. mu zanikol mandát poslanca obecného zastupiteľstva, 

       b )  že podľa § 51 ods. 1 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy 

obcí v z. n. p. nastupuje za poslanca obecného zastupiteľstva ako náhradník: Peter 

Nožina,  ktorý podpísal zákonom stanovený sľub poslanca OZ. 

2.2 Vyhlasuje nastúpenie náhradníka p. Petra Nožinu  na uvoľnený mandát poslanca 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, 

Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar, 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



obecného zastupiteľstva dňom 12.02.2021  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, 

Bc. Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľku starosta určil: Mgr. Vlastu Jančigovú. 

Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ určil p. Martina Huráka a p. Dušana Gorčáka. 

 

 

5. Voľba návrhovej komisie.  

Starosta navrhol poslancov OZ p. Ing. Juraja Dulíka a Ing. Eugena Vajdiara za členov 

návrhovej komisie. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. Ľuboš Lokaj, 

MUDr. Michal Prádel 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Ing. Juraj Dulík, Ing. Eugen Vajdiar 

 

 

6. Kontrola plnenia uznesení 

 

     P. starosta informoval, že úlohy z minulého zastupiteľstva vyplynuli pre stavebnú komisiu. 

Úlohy boli splnené.   

 

     Keďže na zasadaní obecného zastupiteľstva bol prítomný p. riaditeľ ZŠ Lokca Mgr. Ivan 

Dudáš, p. starosta mu odovzdal slovo, aby sa vyjadril k svojej žiadosti. Informoval poslancov 

o svojej žiadosti, kde navrhuje doplniť na školský dvor pri MŠ Lokca preliezky, pieskovisko, 

kolotoč, hojdačku, šmýkačku. Predbežná cena je cca 11.313,60 EUR aj s montážou. Žiada o 

dotáciu z rozpočtu obce. P. Dušan Gorčák sa spýtal na revíziu uvedených predmetov, na čo 

mu odpovedal p. riaditeľ aj p. starosta, že revízia sa vykonáva každý rok.  

 

Uznesenie č. 3/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotáciu pre ZŠ s MŠ Lokca vo výške 11.500 EUR na 

výstavbu detského ihriska pri materskej škole. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 



     Ďalej p. riaditeľ predniesol víziu výstavby atletickej dráhy za školou. Podal dva návrhy na 

120 m a 170 m a zároveň  požiadal stavebnú komisiu, aby  vykonala ohliadku a podala návrh 

na umiestnenie dráhy. Predbežná  cena dráhy, ktorá meria 150 m je vo výške cca 89.000 

EUR. P. riaditeľ dodal, že ak budú zverejnené výzvy, škola sa do projektu určite zapojí.  

P. starosta informoval, že  pozemok, na ktorom by sa atletická dráha mohla umiestniť aj 

pozemok pre plánovanú miestnu komunikáciu  sa vysporiadáva.  

 

Uznesenie č. 4/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o návrhu výstavby atletickej dráhy 

pri  Základnej škole. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

Uznesenie č. 5/2021 

Obecné zastupiteľstvo ukladá stavebnej komisii vykonať ohliadku k výstavbe atletickej 

dráhy a podať stanovisko.   

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

 

7/ Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2020 

 

    Kontrolórka obce Ing. Anna Jadroňová predniesla správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Lokca za II. polrok 2020, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. K správe 

poslanci nemali žiadne pripomienky.  

 

Uznesenie č. 6/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o činnosti hlavného kontrolóra obce 

Lokca za rok II. polrok 2020.     

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

 

 

 

 

 



8/ Žiadosti občanov 

- žiadosť Kristiána Tomaštíka,  o odkúpenie pozemku parc.č. 539/3. 

 

Uznesenie č. 7/2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Kristiána Tomaštíka o odkúpenie 

pozemku parc.č. 539/3. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

Uznesenie č. 8/2021  

Obecné zastupiteľstvo ukladá stavebnej komisii vykonať ohliadku k žiadosti Kristiána 

Tomaštíka o odkúpenie pozemku parc.č. 539/3. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

- žiadosť p. Václava Laššáka, Jozefa Sochu a Tibora Miklušáka  o predĺženie verejného 

osvetlenia a rozhlasu na ulici Záhumnica.  

 

Uznesenie č. 9/2021 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že výstavba predĺženia verejného osvetlenia a 

rozhlasu na ulici Záhumnica je schválená v rozpočte obce na  rok 2021. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

- žiadosť p. Jany Slameníkovej  o zámenu pozemku parc.č. 412/14 za časť pozemku 594/1, 

607/1, 422/11 o výmere 20m2 a 422/10 o výmere 2m2.  

 

Uznesenie č. 10/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prevodu pozemku formou zámeny z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom zámeny je pozemok vo 

vlastníctve Jany Slameníkovej,  a to parcela č. C - KN 422/10 o výmere  2 m2 - trvalý 

trávny porast, parc.č. 422/11 o výmere 20 m2 – trvalý trávny porast zapísaná z LV 4351 

v 1/1, parc.č. E –KN 594/1 o výmere 74 m2 v podiele ½  zapísaná z LV 4401, parc. č. E – 

KN 607/1 o výmere 395 m2 orná pôda  v podiele 1/3 zapísaná z LV 4990 za pozemok C – 

KN 412/14  o výmere 167 m2 - orná pôda zapísaná z LV 1077 vo vlastníctve Obce Lokca 

v podiele 1/1. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že zámenou dôjde 



k vysporiadaniu pozemkov pod  miestnymi komunikáciami Jabloňová, Komárnik, Pod 

kostolom. Z celkového počtu 9 poslancov za  uznesenie  hlasovalo 7 poslancov, teda 

uznesenie  bolo schválené 3/5 –  inovou väčšinou všetkých poslancov.   

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

- žiadosť p. Pavla Cigánika a manž. Magdalény Cigánikovej  o zámenu  pozemku parcela č. C 

– KN 2238/30 o výmere 78 m2 vo vlastníctve obce za pozemok C –KN 2253/6 o výmere 94 

m2 v podiele 1/2. 

 

Uznesenie č. 11/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prevodu pozemku formou zámeny z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je pozemok  parc. č. 

C-KN 2238/30 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 78 m2, vo vlastníctve Obce Lokca 

v podiele 1/1 za pozemok C – KN 2253/6 o výmere 94 m2 orná pôda v ½ na meno 

žiadateľa Pavla Cigánika a manž. Magdalénu Cigánikovú. Pozemky sú odčlenené GP č. 

37048201-225/2017 zo dňa 19.12.2017 vyhotoveným vyhotoviteľom: Geodetická 

kancelária, Ing. Jaroslav Genšor. Rozdiel výmery pozemkov 31 m2 doplatí nadobúdateľ 

a to v  cene 20 EUR /m2. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

zámenou dôjde k vysporiadaniu pozemku pod  miestnou komunikáciou   Budínska. 

Z celkového počtu 9 poslancov za  uznesenie  hlasovalo 7 poslancov, teda uznesenie  bolo 

schválené 3/5 – inovou väčšinou všetkých poslancov.    

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

- návrh  firiem Slovak Telekom, SWAN a DSIDATA na financovanie sanácie komína 

v priestoroch bývalej SEZ so spoluúčasťou obce vo výške 15 925 EUR  formou  zníženia 

nájomného na obdobie piatich rokov. 

 

Uznesenie č. 12/2021 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s návrhom financovania, ktorý predložili firmy Slovak 

Telekom, SWAN a DSIDATA na sanáciu komína so spoluúčasťou obce vo výške 15 925 

EUR  formou zníženia nájmu na obdobie piatich rokov. 

 

 

 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 



Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

 

Uznesenie č. 13/2021 

Obecné zastupiteľstvo žiada Slovak Telekom, SWAN a DSIDATA do 30 dní od 

doručenia uznesenia podať nový návrh s tým, že obec sa nebude podieľať na 

financovaní sanácie komína.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

- žiadosť FSk  „Lokčan“ o poskytnutie finančného príspevku pre rok 2021. Zapísaných je 57 

školopovinných detí a žiadajú 30 EUR/dieťa.  

 

Uznesenie č. 14/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok s tým, že sa vyplatí v dvoch 

splátkach.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek,  Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 0  

Zdržal sa 0   

 

9. Rôzne  

       P. starosta informoval, že sa schválil zámer prenájmu pozemku pod výstavbu STK firme 

SIMONO, s.r.o., Staré Grunty  9/B, 841 04 Bratislava. K tomuto sa vyjadril poslanec Patrik 

Kubolek, pričom navrhol  zvýšiť nájomné aspoň na 4 EUR/m2. Návrhová komisia navrhla 

ponechať sumu 2 EUR/m2, ako bolo už schválené v zámere. Dobu nájmu na pozemok 

navrhuje na 20 rokov.    

 

Uznesenie č. 15/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom pozemku parc.č. C-KN 877/5- zastavaná 

plocha o výmere 814 m2, ktorý vznikol odčlenením od parc.č. E-KN 8397/4 zapísaný na 

LV 2573 k.ú. Lokca na základe GP č. 46193537- 480/2020 zo dňa 8.12.2020 vyhotoveným 

Ing. Jurajom Karolčíkom, žiadateľovi firme SIMONO, s.r.o., Staré Grunty  9/B, 841 04 

Bratislava za účelom výstavby stanice technickej kontroly za obvyklý nájom 2 

EUR/m2/rok t. j. 1.628 EUR/rok z dôvodov hodných osobitného zreteľa, ktoré sú dané 

tým, že sa jedná o nevyužívaný pozemok obce. Pozemok sa nachádza vedľa pozemkov 

vo vlastníctve  Bývalých urbarialistov obce Lokca, poz. spol.. Prístup na tento pozemok 

majú iba vlastníci susediacich pozemkov, ktorí schválili prenájom týchto pozemkov 

žiadateľovi pod výstavbu STK. 

 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  



Za 6 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Bc. Ľuboš Lokaj, 

MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti 1 Patrik Kubolek 

Zdržal sa 0   

 

        P. starosta navrhol odvolať  Ing. Miroslava Beniana, ktorý sa vzdal mandátu poslanca 

obecného zastupiteľstva a taktiež zmenil svoj trvalý pobyt, z komisie na ochranu verejného 

poriadku a komisie na ochranu verejného záujmu. Za predsedu komisie ochrany verejného 

poriadku  navrhol Bc. Ľuboša Lokaja a za člena p. Petra Nožinu. Za člena komisie ochrany 

verejného záujmu navrhol  Patrika Kubolka.   

 

Uznesenie č. 16/2021 

Obecné zastupiteľstvo odvoláva Ing. Miroslava Beniana z funkcie predsedu komisie 

KOVP,  člena komisie KOVP a člena  komisie pre Ochranu verejného záujmu.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti   

Zdržal sa 0   

 

Uznesenie č. 17/2021 

Obecné zastupiteľstvo volí za predsedu komisie KOVP Bc. Ľuboša Lokaja  a za člena p. 

Petra Nožinu. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti   

Zdržal sa 0   

 

Uznesenie č. 18/2021 

Obecné zastupiteľstvo volí za člena komisie pre Ochranu verejného záujmu p. Patrika 

Kubolka. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti   

Zdržal sa 0   

 

        

 

      Na zasadanie obecného zastupiteľstva sa dostavili aj zamestnanci z FY Oranet so 

žiadosťou o vyjadrenie k návrhu prijatia VZN a výstavbe káblových sietí v obci. Predseda 

stavebnej komisie Ing. Eugen Vajdiar podal stanovisko, že nie potrebné prijímať  VZN, ktoré 

by obmedzilo výstavbu sietí cez podperné body.  

Ďalej predseda stavebnej komisie informoval o zámene pozemku s p. Pavlom Dendisom, 

ktorý so zámenou nesúhlasí. 



Budova SEZ – odpredaj. Stavebná komisia doporučila odpredať uvedenú nehnuteľnosť 

formou  obchodnej  verejnej súťaže s elektronickou aukciou. Ing. Eugen Vajdiar navrhol 

vyhotoviť GP na odčlenene časti pozemku, pre potrebu  parkovacích miest plánovaného 

bytového domu. 

 

Uznesenie č. 19/2021 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj budovy s.č. 500 formou obchodnej verejnej 

súťaže s elektronickou aukciou.  

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti   

Zdržal sa 0   

 

Uznesenie č. 20/2021 

Obecné zastupiteľstvo ukladá finančnej komisii a stavebnej komisii pripraviť obchodné 

podmienky na odpredaj budovy s.č. 500. 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti   

Zdržal sa 0   

 

10/Diskusia  

Do diskusie sa prihlásili :  

- Patrik Kubolek žiada vymeniť rozhlas pri hlavnej ceste - Smolárovi  

- P. starosta informoval o výstavbe chodníka, pričom uviedol, že sa bude stavať len 

smerom na Vasiľov, pretože Okresný úrad v Žiline, odbor dopravy dal   nesúhlasné 

stanovisko na úsek chodníka smerom na Ťapešovo. Ďalej informoval o vysporiadaní 

pozemku pod miestnou komunikáciou na ulici Budínska, kde navrhol obstarať 

projektovú dokumentáciu.  

- Informoval o realizovaní prác v kultúrnom dome. Informoval o prácach, ktoré neboli 

riešené v projektovej dokumentácii, a to obklad stien v sále, časť elektrickych 

rozvodov, podhľadové panely. Taktiež navrhol riešiť nové ozvučenie kultúrneho 

domu. 

 

Uznesenie č. 21/2021 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí navýšiť rozpočet na stavebné práce v kultúrnom dome, 

ktoré neboli rozpočtované. 

 

Hlasovanie : 

Prítomní 7  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, Dušan Gorčák, Martin Hurák, Patrik Kubolek, Bc. 

Ľuboš Lokaj, MUDr. Michal Prádel, Ing. Eugen Vajdiar 

Proti   

Zdržal sa 0   

Uznesenia boli prijaté. 



 

 

 

11. Záver  
      Nakoľko program schôdze bol vyčerpaný, starosta obce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil a poďakoval všetkým prítomným za účasť. Z rokovania obecného 

zastupiteľstva bol zhotovený kamerový záznam, ktorý je uložený na OcÚ v Lokci. 

 

 

Overovatelia: 1. Martin Hurák                                              Ing. Miroslav Valčičák   

                        2. Dušan Gorčák                                                                 starosta obce  

 

 

Zapísala: Mgr. Vlasta Jančigová                                                       Ing. Július Dulík 

                                                                                                                        prednosta OcÚ 

 

                                                                                                                 

 

                        

 
 

 

 


